
Referat	af	skolebestyrelsesmøde	den	20.	september	2023	

	

Referent:		Chara	Jakobsen	

Fraværende,	anmeldt:	Gitte	Hansen	

Fraværende,	uanmeldt:		

	

0.Meddelelser	

a)	Formanden	

Signe	Harder	fortalte,	at	hun	har	fået	en	besked	om	FUT-fest,	hvor	det	bliver	foreslået,	at	eleverne	fra	
Tingagerskolen	skal	deltage.	Signe	Harder	synes	ikke,	at	det	er	noget	skolen	eller	skolebestyrelsen	skal	være	
facilitator	af.		

SSP	er	ikke	fan	af	disse	fester,	hvilket	er	endnu	et	argument	for	ikke	at	gå	ind	i	det.		

Der	afholdes	Landsmøde	d.	17-18.nov.	på	Hotel	Nyborgstrand.	

b)	Skolen		

Bjarne	Schytt	Nielsen	oplyste,	at	der	pt.	arbejdes	med	2	større	ting	på	skolen:		

• DSI	–	bevægelse	i	undervisningen.	
• Mission/vision.	

	

D.	5/9	var	tælledag.	Der	var	denne	dag	indmeldt	508	elever	på	Tingagerskolen.	tælledagen.	

10.klasse	er	startet	op	med	et	nyt	koncept.	Der	er	lidt	flere	elever	i	10	klasse	i	år,	end	der	var	sidste	skoleår.		

c)	Specialafdelingen			

Annette	Fuglsang	fortalte,	at	der	i	år	er	9	klasser	med	få	elever	i	hver.	Der	er	en	god	ro	i	alle	klasser.		

Den	kommende	omkring	vedr.	special	og	støtte	tildeling	giver	noget	uro.	

	

d)	Nyt	fra	medarbejderne	

Medarbejderrepræsentanterne	fortalte,	at	der	i	sidste	uge	blev	afholdt	OL	for	alle	7-9.	klasser	både	A	og	C.	
Der	var	godt	stemning,	og	de	var	gode	til	at	heppe	på	hinanden.	C-klasserne	deltager	ligeværdigt,	og	der	vil	
blive	delt	medaljer	ud	i	næste	uge,	og	de	er	fordelt	til	både	A	og	C-klasser.		

	



e)	Elevrådet	

Der	er	endnu	ikke	valgt	nogle	elevrådsforpersoner.		

	

1.	Feriepolitik	for	SFO	og	dagtilbud	

Ikke	noget	til	dette	punkt.		

 
2.	Revideret	brand	og	evakueringsplan	

Bjarne	Schytt	Nielsen	oplyste,	at	det	af	forskellige	årsager	er	nogle	år	siden,	at	vi	har	haft	brandøvelse.	
Dette	er	netop	afholdt	i	sidste	uge.	

Brand	og	evakueringsplan	er	blevet	revideret	og	hængt	ud	i	alle	lokaler.	

I	forbindelse	med	brandøvelse	blev	det	opdaget,	at	er	nogen	alarm	i	pavillonen,	samt	at	det	
varslingssystem,	der	er	på	alle	smartboards	ikke	gik	i	gang.	Derudover	var	der	enkelte	vinduer	og	døre,	som	
ikke	blev	lukket	som	anvist	i	brand	–	og	evakueringsplanen.		

 

3.	Udskolingens	mulighed	for	at	forlade	skolen	

Mødet	havde	en	drøftelse	omkring	udskolingens	mulighed	for	at	forlade	skolen.	

Mange	elever	benytter	muligheden	for	at	ryge	og	tage	snus,	samt	smider	slikpapir	o.a.	i	haver	og	hække.		

Mange	elever	køber	slik	og	kage,	energidrik	og	andet	usundt.	

Er	der	mange,	der	bruger	det	og	er	der	mange,	der	går	op	i	byen?	

Det	blev	fortalt,	at	på	Nordagerskolen	var	man	blevet	træt	af	elever,	der	kom	for	sent	tilbage	og	som	kom	
tilbage	med	slik,	kage	og	sodavand.	Eller	elever	som	kom	i	problemer	i	butikkerne	i	byen.	Der	blev	spurgt	
indtil,	hvordan	personalet	oplever	det	på	Tingagerskolen?	

Personalet	oplever	det	ikke	som	et	problem,	men	det	er	klart,	at	der	vil	være	mere	styr	på	hvem	der	går	ud	
for	at	ryge,	hvis	de	ikke	må	gå	op	i	byen.		

Det	aftalte,	at	udskolingslærere	og	elever	spørges	om,	hvad	de	synes	om	forslaget.		

Det	kan	overvejes	om	det	er	8.-9.	og	10.	klasse	eller	om	det	kun	er	9.	og	10.	klasse,	der	må	forlade	skolen	i	
frikvarterne.	

 

 

 

 



4.	Omlægning	af	special	–	og	støtte	tildeling	

Beslutningen	om	omlægning	af	special	og	støtte	gør,	at	der	er	en	opgave	i	at	gøre	forældre	og	elever	
trygge.	Der	afholdes	et	fælles	forældremøde	for	c-klasserne	på	tirsdag,	hvor	forældrene	informeres.		

Bjarne	Schytt	Nielsen	oplyste,	at	der	også	gøres	meget	ud	af	informere	personalet	samt	gøre	det	så	
transparent	som	muligt.		

Indfasningen	af	ændringen	vil	komme	til	at	strække	sig	over	nogle	år,	og	den	vil	medføre	omplacering	af	
medarbejdere	i	hele	kommunen.		

Der	blev	forespurgt	om,	hvordan	man	vil	samle	data	på,	om	det	var	en	god	idé.	

5.	Evt. 

Chara	Jakobsen	undrede	sig	over,	at	der	bliver	udtaget	elever	til	skolefodbold.	Hun	mener,	at	det	tidligere	
har	været	sådan,	at	alle	kunne	være	med.	Bjarne	Schytt	Nielsen	svarede	hertil,	at	der	er	tidligere	har	været	
skolefodbold	for	grundskolen,	hvor	man	mødtes	med	andre	skoler	fra	byen,	og	alle	deltog.	Derudover	er	
der	en	landsdækkende	skolefodboldturnering	for	udskolingen.	

	

Tim	Visti	forespurgte,	hvorvidt	det	er	korrekt,	at	der	kun	er	5	kr.	pr.	person	til	madlavning.	Bjarne	Schytt	
Nielsen	svarede	hertil,	at	det	er	korrekt,	at	der	ikke	er	mange	midler	at	gøre	med,	men	der	er	fra	ledelsens	
siden	ikke	lavet	et	overslag	med	5	kr.	pr.	næste.	Der	er	tildelt	et	beløb	til	madkundskab.	Ud	fra	dette	laver	
den	tilsynsførende	en	model,	så	man	ved,	hvad	man	har	at	rette	sig	efter.	Madkundskab	er	også	andet	end	
at	lave	mad.	

BN	bekræfter,	at	der	ikke	er	mange	penge	at	gøre	med,	men	at	faget	er	meget	andet	end	at	lave	mad.		

Der	blev	forespurgt	om,	hvorvidt	der	temaaftner	for	kontaktpersoner	skal	genoptages.	Bjarne	Schytt	
Nielsen	og	Signe	Harder	træffer	beslutning	om	dette.	

 

Referat: Chara	Jakobsen 

 

	

	

	

	

	

	


